
Zápis č.4 l2023

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 26,9.2023 v 19.00 hodin

v zasedacimístnosti obecního úřadu v Blatničce.

Program:
1. Projednání rozpočtovóho opatření é. 312023.

2. Projednání a schválení darovací smlouvy o poskytnutí finanČního daru z
rozpočtu JMK.

3. Projednání a schválení příspěvku na financování systému IDS JMK 2024.
4, Projednání a schválení pořízenizmény rlzemního plánu.
5. Projednání a schválení určeného zastupitele prp spolupráci při pořizování

změn územního plánu.
6, Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů.
7, Žádostiobčanů a organwaciz

- Projednání a schválení íinančního daru na provoz autobusu
Pastelka

8. Různé:
- kolaudace VO v lokalitě Močidla.
- podání žádosti o povolení stavby Rekonstrukce panelové

cesty podél silnice I/54.
- zbudování zastřešeného uzavřeného přístřešku za OÚ pro
lesní traktor s příslušenstvím.

9. Diskuze.

Technický bod:

Starosta přivítal přítomné a zahájíI jednáni ZO, Konstatoval, že je přítomno 7 ČlenŮ

zastupitelstva. K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy.
Zo je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se

zákonem - příloha č.1.
Přítomni: dle prezenční listiny - pŤíIoha ě.2.

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jarra Vašíčková, členka zastupitelstva.
zápis z minulého zobyl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři ou.
ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a pan Marian

Jemelík, člen zastupitelstva, oba s návrhem souhlasí.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení č.11912023
Zo schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce a pana

Mariana Jemelíka, člena zastupitelstva.

po té starosta přednesl program dnešního zasedáni. O slovo se přihlásila zastupitelka Ing. Jana

Vašíčková a přednesla svuj požadavek, aby zastupitelstvo obce dnes rozhodlo usnesením

poskytování všech dokladů z'Itaďic Slovácka o.p.s. Blatnička dozorČí radě TS. Starosta

rozhódl, že to projednáme v bodě 8. Různé. Starosta dal hlasovat, abychom se řídili
zveřejněným a doplněným programem.



Hlasování: pro7,proti 0, zdržel0.
Usnesení č.21912023
ZO schvaluje zveřejněný a doplněný program dnešního zasedaníZQ.

Program:
1.
2.

Projednání rozpočtového opatření ó. 312023.

Projednání a schválení darovací smlouvy o poskytnutí finančního daru z
rozpočtu JMK.
Projednání a schválení příspěvku na financování systému IDS JMK 2024,
Projednání a schválení pořízenízmény územního plánu.
Projednání a schválení určeného zastupitele pro spolupráci při pořizování
změn územního plánu.

6. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů.
7. Žádostiobčanů a organlzacíz

- Projednání a schválení finančního daru na provoz autobusu
Pastelka

8. Různé:
- kolaudace VO v lokalitě Močidla.
- podání žádosti o povolení stavby Rekonstrukce panelové

cesty podél silnice I/54.
- zbuáování zastřešeného uzavřeného přístřešku za OÚ pro

lesní traktor s příslušenstvím.
- projednání a schválení vydávání veškerych dokladů z Tradic

Slovácka o.p.§. Blatnička pro potřeby dozorčí rady.

9, Diskuze.

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu:

1. Projednání rozpočtovóho opatření ó, 312023,

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 312023, které bylo zpracováno paní

účetní v souladu s ustanovením § í6, zák. č. 25012000 Sb. o rozpoětových pravidlech

územních rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 4.9.2023.

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpoětové opatření ě.312023, které bylo zveřejněno

na úřední desce dne dnes 4,9.2023 - příloha č.3.

2. Projednání a schválení darovací smlouvy o poskytnutí finanČního daru za ocenění
v krajském kole - Vesnice roku 2023.

Den po posledním veřejném zastupitelstvu jsme obdrželi od JMK sdělení o poskytnutí

finanlníh,o daru ve výši 75. 000,_ Kč, jako ocenění za dosažený výsledek v rámci krajského

kola soutěže Vesnice roku 2023 v programu obnovy veŇova - Mimořádné ocenění Za
zapojenímístních obyvatel do tvorby obecního občasníku azaCenunaděje pto ŽÍvy veŇov -
zamístní spolkový život aobčanskou společnost v obci.
Navrhuji tuto darovací smlouvu ěíslo JMK086l60l23lORR schválit.

Hlasování: pro 6, proti 1 YáclavHučík, zdržel se 0.

usnesení t. stgtzozs
Zo schvaluje přijetí íinaněního daru a pověfuje starostu k podpisu Darovací smlouvy Č.

JMKO86160/23loRR.
3. Projednání a schválení příspěvku na financování systému IDS JMK v roce 2024.

3.
4.
5.



Zastupitelstvo JMK dne 23.9,2021 schválilo výši finaněního příspěvku obcí do fondu IDS,

kteráiiní 100,- Kč na jednoho obyvatele (viz dodatek smlouvy č.1). My jsme tento dodatek

schválili usnesením é.7l1,1l202L Letos přišel dopis, že náš příspěvek na financovaní IDS
JMK pro rck 2024 ěiní 426 x 1 00 = 42. 600,- Kě a j e splatný od 1.1.2024 do 30.6.2024.

Hlasování: pto 7, proti 0, zdtžel se 0.

Usnesení é.41912023
Zo schvaluje příspěvek na financování IDS JMK pro rck2024 ve výši 42. 600,-Kě.

4. Projednání a schválení pořízení změny územního plánu č.1.

obec Blatnička má platnY izemní pltín od rokv 2017, který se zastupitelstvo obce rozhodlo
změnit. Hlavním důvodem je rozšíření ploch pro bydlení v lokalitě za kostelem. Vymezit
plochy krajinné zelené dle skutečné výsadby prvků ÚSPS (1zemního systému ekologické
itauitit9 a jiné drobnější změny pro využití izemí obce. Kdo z občanů má náwh na změnu

využítí ploch na území obce, ať jej neprodleně sdělí starostovi obce, nejpozději do

6.íljna2023. Starosta ještě vysvětlil, že poíízením změny č.1 územního plánu obce Blatniěka
se bude muset stávající izemní plan převést do jednotného standardu a na tuto ěinnost je
možno získat dotace. Pak přečetl hlavní zmény využítí izemí a čísla parcelo kterych se to

týká. Popis zmén bude přílohou č.3 tohoto zápisu. Poté dal hlasovat,,kdo je pro pořízení
zmény é. 1 územního plánu obce Blatnička. Tato zména bude pořizována zktáceným
postupem a budeme ji po projednání s ORP Veselí nad Moravou schvalovat ještě jednou.

Hlasování: pto 7, proti 0, zdtžel se 0.

Usnesení é,51912023
ZO schvaluje pořízenízmény č. 1 územního plánu obce Blatnička.

5. Projedn ání a schválení určeného zastupitele pro spolupráci při pořizování změn
územního plánu.

Jenavženlng. Antonín Minařík, starosia obce.

Hlasovrání: pto'I, proti 0, zdtžel se 0.

Usnesení č.61912023
ZO schvaluje navrženého Ing. Antonína Minaříka, starostu obce, za urěeného zastupitele

pro spolupráci při pořizovaní zménúzemního plánu.

6 . Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů dle zápisů ZO.

Aktualizov éno : 24.9.2023 .

Kontrola zápisu č.512022 ze dne t8.10.2022
Podněty občanů

út<ot t. 03t5l2022 yáclav Huěík Ú&zba břehu - u silnice Il54 v lokalitě u

přehrady. Úkol nadále trvá. Starosta jen upozorňuje, Že je to asi na pozemku

Řsu.



Kontrola zápisu č.6l2022ze dne t5,12.2022

út<ot č. 6t6t2022 Rekonstrukce silové elektroinstalace v kuchyni a bufetu na KD.
Dlouhodobý úkol, budeme sledovat další postup. Úkol dlouhodobé twá, §tarosta
informoval, že elektroinstalace je v bufetu hotová od dubnan kdy byl obecní den.

V kuchyni se zatím dodělalo osvětlení nad spotřebiči a silová elektroinstalace se nebude

dé|at ažv případě celkové rekonstrukce - výměna spotřebičů.
Již Še tam nemusí, co se t}ká bufetu a kuchyně, nic dělat a úkol je dle starosty splněn.

útot r. a6D022 Zptacovéní projektu a vyřízení stavebního povoleni na rekonstrukci
panelové cesty podél silnice V5+. ÚTt<ot je dlouhodobý budeme jen sledovat, jak jsou plněny

ichválené přípravné postupy pro rekonstrukci. Úkol dlouhodobě twá, YyÍaujeme stavební
povolení - budu o tom informovat dáleo dnes je jž podána Žádost o stavební povolení a
potřebujeme ještě souhlas majitelů pozemků.

Útot c. 9t6l2022 Urgovat Firmu KAZA s.r.o. Veselí nad Moravou kvůli dokončení a
zprovoznéní internetové optické sítě po obci Blatnička.
Úrgovalo se to!!! ťIkol nadále trvá a je v prodlení. Vypršela lhůta!!!

út<ot č.tzlo 12022 Dalibor Dula _ značka Obytná zóna k bytovce, kdo ji tam dal a zda glatí,
nebo zda ji neodstranit, je nečitelná, Ze zápisu 112023 není známo rozhodnutí ZO. Ukol
nebyl splněn. Starosta informoval, že v pasportu komunikací obce BlatniČka je
zaznaéena, jen při vjezdu do obytné zóny bude se muset vyměnit za novou.

Kontrola zápisu č.212023 ze dne 9.5.2023

Usnesení č.20t5t2023 Oprava betonové komunikace mezi hřbitovem a bývalou školkou.
Úkol dlouhodobě trvá.

Útot r. 27t2l23 Kamil Marek - osazení znaěekzaóáteka konec obce u sběmého dvora.

Úkol trvá, jeho realizace se plánuje po dokončení opravy mostu u Kaěáku.

Kontrola zápisu č.3t2023ze dne 3,8.2023

Usnesení ó.2t8t2023 úpravu jednacího řádu, článkem ě.9, odst.l že se mŮŽe pořizovat

audiovizuálni záznam pro potřeby zasedáni. Není splněno. Na webu je stále stwávetze, a

navíc jednacířéÁ není samostatně a zřetelně umístěn na webu.

Usnesení č,7l8t2023 ZO schvaluje dlouhodobý pronájem části obecního pozemku u domu
ě.p.37, Splněno? Ano je splněno.

Usnesení é.8t8t2023 Schválení smlouvy na restaurování Pískovcového Sedlařova kříŽe a
podpis smlouvy starostotr. Splněno? Ano je splněno. Iíž jekšíž odvezen a délá se základ.

Úkot e.zgls t2023 Kamil Marek - upozornil na špatné sítě na brankách na hřišti za obecním
uřadem. Je potřeba je koupit - obec jé zaplatí. ÚIkot nadále trvá.

Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadanýchrikolů bude přílohou ě.4 tohoto zápisu.

zobere informace na vědomí.

7, Žádostiobčanů a organizací.



7a) Projednání a schválení íinančního daru na provoz autobusu Pastelka.

Obec Blatnice pod Sv. Antonínkem nám poslala žáďost o poskytnutí finaněního daru na
ptovoz školního autobusu ,,Pastelka" ve výši 35.000,-Kě,ktetý platíme každoroěně.

Hlasování: pto 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení č,7l9l2023

ZO schvaluje finanční dar 35.000,- Kě na pťovoz autobusu Pastelka mezi Obcí Blatnice pod

Sv. Antonínkem, jako obdarovanou a Obcí Blatnička, jako dárcem.

7b) Žádostna prodloužení nájmu obecního bytu.

Nájemci obecního bytu pan Petr Moštěk podal žádost o prodloužení nájmu obecního bytu na

další tři roky. Nájem platí pravidelně a není zatímjiný nájemce. Návrh usnesení - schválit
prodloužení nájmu na tři toky za stejných podmínek a pověřit starostu podpisem nové

nájemní smlouvy.

Hlasování: pto 7, proti 0, zdržel se 0.

Usnesení č,81912023

ZO schvaluje prodlouženínájmlobecního bytu a pověřuje starostu podpisem smlouvy.

8. Různé

8a) Kolaudace VO v lokalitě Močidla

Dne29,8.2023 jsme obdrželi kolaudační souhlas s užívaním stavby,,Blatnička, Rekonstrukce
Vo v lokalitě Močidla",.

zo bereinformaci na vědomí.

8b) Projednání návrhu oprayy panelové cesty u silnice I/54.

Firma Projekce DS s.r.o nám předala projektovou dokumentaci, včetně projednání. V pátek

22.9.2023jsme podali žádost na stavební povolení krcalizaci této stavby. Budeme sledovat

vypsané dotace ze SFDI a PRV, abychom získali na tuto stavbu dotaci.

zobere informaci na vědomí.

8c) Zbudování zastřešeného uzavřeného přístřešku za OIJ pro lesní traktor.

Firma Bachan nám od pondělí minulého týdne začalabudovat zél<|ady pro přístřešek pro lesní
traktor s příslušenstvím. Dnes je spodní stavba hotova a v prostoru přístřeŠku je ptozatím
parkoviště. Příští týden se dodělají terénní úpravy.

zo bere informaci na vědomí.



1)

8d) Projednání a schválení poslrytování veškerých dokladů, včetně výplatnic zTradic
Slovácka o.p.§. Blatnička pro potřeby dozorčí rady.

účetní Tradic Slovácka o.p.s. paní Ing. Vašíěková, chce odsouhlasit poskytovaní veškerých
dokladů, věetně výplatnic zaměstnankyň, dozorěí radé. Předseda dozorčí rady má za úkol
prověřit hospodaření Tradic Slovácka o.p.s., aby to předložil zastupitelům s návrhy na řeŠení

pripadné k pomoci Tradicím Slovácka o.p.s. Blatnička. Po bouřlivé diskusi, kde se zapojova|a
i veřejnost se zformuloval návrh na usnesení: Schválit poskytovaní veškerých dokladů, včetně

qýplatnic zTradic Slovácka o.p.s. Blatnička pro potřeby dozorčí rady. Starosta dal hlasovat

kdo je pro.

Hlasování: pro 3, Ing. Kateřina Šuránková, Štěpán Maňák a Bc. Rostislav Němeěek, proti 1,

Ing. Jana Vašíčková, zdtže| se 2, Marian Jemelík a Ing. Antonín Minařík. Nehlasoval Václav
Hučík.
Usnesení ó.91912023
ZO neschvaluje poskytování veškerých dokladů, včetně výplatnic zTradic Slovácka o.p.s.

Blatnička pro potřeby dozorěí rady do konce rolal2023.

O slovo se přihlásil zastupitel Václav Hučík, že jsme firrt v bodě 8. Ruzné a má další návrhy

na usnesení. Starosta se ho zeptal, proč je neřekl na zaěátkl schůze. Starosta souhlasil
s projednaním návrhů zastupitele Václava Hučíka v bodě 8e).

8e) Návrhy na usne§€ní zastupitele Václava Hučíka.

Václav Hučík přečetl své návrhy:

Navrhuji rozhodnout usnesením. Navrhuji stravné pro starostu 110,- na den. Má na to nárok,

tak at'to má.

Zastupitel ŠtCpan Maňák navrhl, aby se tyto body projednávali na dalším zastupitelstvu. Pak

Václav Hučík přečetl další návrhy.

Navrhuji rozhodnout usnesením. Navrhuji přispívat dotací na stravné II0,- za den pro naŠe

zaměstnankyně Tradic Slovácka, které pracují na hlavní pracovní poměr. S tím, že jim tento

příspěvek bude vyplacen již od tohoto měsíce září.

Navrhuji rozhodnout usnesením. Navrhuji přispět dotací 85 000,- zarok Tradicím Slovácka
za ener gie spotřeb ované provo zem keramického kroužku.

Starosta nakonec navrhl, aby se tyto body projednávali na příštím zastupitelstvu a dal hlasovat

kdo je pro.

Hlasování: pro 5, proti2,Ing. Jana Vašíčková aYáclav Hučík, zdržel se 0.

Usnesení č.1,0/912023

ZO schvaluje, aby se tyto návrhy na usnesení projednávaly na příštím zasedání zastupitelstva

obce.

2)

J)



9. Diskuze

Obec pořídila na popud Terezky Bár,tkové hry a hračky pro nejmenší občánky, které jim
budou k dispozici v zasedaci místnosti obecního úřadu. Tato iniciativa Terezky nás těší a
zastupitelstvo rádo podpoří podobné nápady,

Zahájíme opravu komunikace mezi bývalou školkou a místním hřbitovem. Chodník zámková

d\ažba, cesta žulové kostky - realizaci bude provádět firma Bachan.

Dne 22,9.2023 jsme podali výzvu a zaďávací dokumentaci zakázky: Komunální FVE
s akumulací Obec Blatnička, na kterou máme přislíbenou dotaci z ministerstva životního
prostředí. Výběr dodavatele a cenový marketing nám provádí ťrrma Ing. ŘÍčařová a Ing.
Jagošová zLipova.

V příštím týdnu nám firma Swietelsky stavební s.r.o. provede zpevnění polní cesty za
Jemelíkovým. Starostovi se podařila vyjednat slevaz původní nabídky.

Zaěátkem září jsem se zúčastnil výročního zasedání MAS Horňácko - Veselsko, kde jsme

odsouhlasili výroční zptávu za rok 2022. Obec Blatnička čerpala v letech 2018-2023
z dotačních programů vypsaných MAS Horňácko _ Veselsko 5.590.669,- Kč .

Karel Hluší se zeptal,jak to je nyní s termínovaným vkladem, který jsme na zastupitelstvu
odsouhlasili. Starosta odpověděl, že první termínovaný vklad ve výši 3,5 milionu korun do

KB, je již vrácen na účet, včetně úroků a nyní je podepsán další na dva miliony TV se

splatností do listopadu. Ještě uvažujeme, že v říjnu podepíšeme nový termínovaný vklad na
jeden milion.

Dalibor Dula informoval zastupitele, že po dědině pobíhá černý jezevčík a že obtěžuje starší

lidi, kteří venčí své psy, někdy i štěká u kola na jedoucí lidi. Majitelé uvedeného jezevčika

byli ústně místostarostou upozorněni, aby si pejska zabezpečilt Václav Hučík navrhoval, aby

občané volali starostovi, nebo místostarostovi.

Dalibor Dula přednesl stížnost, že na cyklostezku podél Il54 jezdi koně a že tam zanechávají
kobylince, Upozorňoval, že na označené stezky pro chodce a cyklisty by koně neměly b;it.

Dotazy Yáclava Hučíka ...

Navrhuii, opravit chodník na hřbitově od márnice před novou řadou urnových hrobŮ - ty

kostky samy vyskakují. Měli bychom se tím zabývat Musíme se na to zajít podívat a
rozhodnout o opravě.

Navrhuji připravit u staré kapličky příkopu pro výsadbu břečt'anu, aby to zakrylo nevzhlednou

opěrnou zeď. Zajít se tam podívat na místo.

Jak to vypadá s parkovištěm u Němečkového? Zpracovává se projektová dokumentace, jen

ještě nevím, zda máme pokračovat dle původního návrhu, který připravila projektantka, nebo

dle vaškového.

Jak to vypadá s cestou k vodojemu? Máme stavební povolení a ěeká se na vypsání dotace.

Volám s paní zpozemkového úřadu Hodonín - stavbu budou zajišt'ovat oni. Financovat by to

měl pozemkový úřad.



Jak to vypadá sopravou hřbitovní vlečky. Opravuje se. Jarek Vaněk vyměňuje hydrauliku,

včetně polrubí. Štcpan Maňák a Jakub Huěík ji odrezují a znovu natírají. Tento týden se

převeze ke hřbitovu.

Jak to vypadá s opravou autanatradicích? Je nepojízdné.
Jak to vypadá, opruuou staré sekačky Stiga? Je nefunkční, můžeš ji Václave oPravit,

Kdo bude jezdit s traktorem, kdo ho bude opatrovat, a nějaké informace k jeho provozovánÍ,

uživéni a jestli ho mohou využívat občané, případně za jakých podmínek. ProŠkolení jsou

štcpan uárák, Bc. Rostislav Němeček a Ing. Antonín Minařík. Zatím nebylo nic víc
projednáno , Z,a traktor bude odpovídat pracovník obecního úřadu. Traktor je pojiŠtěný a j"
poiireni z dotaci, takže néjaké využiti pro cizínebude možné, ale jeŠtě to prověříme.

petr Moštěk se zeptal, jestli nemůže být při projednávání změny ó.I Územniho plánu problém

s pozemkem, kde je Motýlárium? To se vše teprve bude projednávat a bude o tom veřejnost

informována.

Marian Jemelík by chtěl projednat a umístit další kamery na budovu Tradic Slovácka a KD.
Kvůli bezpečnosti na silnicích.

Starosta upozornil, že někdo vozí starý písek ze stavby do příkop naŽlabské cestě. Jsou tam

tři fůrky. Na toto máme sběrné místo.

Václav Hučík se zeptal, zda je v obci dřevo pro všechny. Místostarosta odpověděl, Že kdo

z občanťr má zájem zatím dostává samovýrobu.

Nejbližší akce:

- 28.9,
- 29.9.- I.I0.
- 15.10.
-21.10. -22.I0.
- 25.I0.

- Festival plný chutí ve Veselí nad Moravou - pod záštitou JMK
- Andělské hody ve Veselí nad Moravou
- Lúcká drakiáda na letišti u Blatničky
- výlov přehrady Blatnička
- beseda s důchodci v KD

Starosta na závér poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanŮm, kteří pomahají

dobrovolně zvelebóvat obec a zapojují se do Ňzných akcí. Jednaní dnešního zastupitelstva

bylo ukončeno ve 2L27 hodin.
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Vyvěšeno (i elektronicky): 4.10.2023
Sňato (i elektronicky) :

emelík, ověřovatel
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Antonín Minařík, starosta obce


